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برگزاری جلسه ستاد اقتصادی دولت روحانی:

برای بعد از 20 فروردین یکشنبه تصمیم نهایی را خواهیم گرفت

رییس جمهور عنوان کرد که یکشنبه 17 فروردینماه در جلسه ستاد ملی مقابله با کرونا درباره اینکه بعد از 20

فروردینماه کسبوکارها چگونه راهاندازی شود تصمیمگیری خواهد شد.

رییس جمهور عنوان کرد که یکشنبه 17 فروردین ماه در جلسه ستاد ملی مقابله با کرونا درباره این که بعد از 20 فروردین ماه
کسب وکارها چگونه راه اندازی شود تصمیم گیری خواهد شد.

به گزارش ایسنا، حجت الاسلام والمسلمین حسن روحانی صبح امروز 14 فروردین ماه در جلسه ستاد اقتصادی دولت اظهار
کرد: در جلسه امروز بحثی درباره فعالیت های بعد از 20 فروردین ماه مطرح شد که تصمیم نهایی آن در اختیار ستاد ملی
کروناست. البته ما در اینجا بحث های اقتصادی آن را انجام دادیم و بحث های اصلی آن هم امروز در وزارت کشور صورت می

گیرد و نهایتا روز یکشنبه در ستاد ملی مبارزه با کرونا در این مورد تصمیم گیری نهایی انجام خواهد شد.

وی ادامه داد: البته برای کسب وکارهایی که قرار است فعالیت های خود را انجام و اقدامات اقتصادی دهند با اصول و پروتکل
های بهداشتی را رعایت کنند برای ما هم مبارزه با فقر و هم مبارزه با کرونا مهم است. در جلسه امروز هم تصمیمات خوبی در

زمینه اقتصادی گرفتیم و تصمیم نهایی را یکشنبه در ستاد ملی مبارزه با کرونا می گیریم و به اطلاع مردم می رسانیم.

رییس جمهور در مورد بحث های اقتصادی امروز دولت بیان کرد: در این جلسه درباره شرایط تامین نیازمندی ها هم در بخش
سلامت و هم در بخش کالاهای اساسی در این زمان به خصوص و همچنین تا انتهای سال بحث های خوبی انجام دادیم وزارت
کشاورزی و صمت گزارش های خوبی از ذخائر کالاهای اساسی در ماه های آینده دادند که بسیار امیدوارکننده بود و جداول

روزانه ما هم همین ها را نشان می دهد که در ماه های آینده مشکلی پیش رو نیست.

وی اضافه کرد: بانک مرکزی هم گزارش خوبی از شرایط ارزی کشور داد که در سلامت و بخش کالاهای اساسی تا پایان سال با
طراحی که کردیم و روندی که داریم مشکلی در تامین ارز نخواهیم داشت.

روحانی با بیان این که بخش اول بحث های جلسه امروز درباره چگونگی تامین کالاهای اساسی، دارو و تجهیزات پزشکی بود،
اظهار کرد: در این زمینه صحبت کردیم که چگونه این موارد تامین شود و چه منابعی داریم که خوشبختانه مشکلی وجود ندارد.
بخش دوم بحث هم درباره گمرکات بود که حدود چهار میلیون تن از کالاهای اساسی در گمرکات ماست که باید در این زمینه

مقرراتی را مورد توجه قرار می دادیم تا کالاها آزاد شوند و داخل کشور بیایند.

وی ادامه داد: در این زمینه هم بانک مرکزی و وزارت صنعت، معدن و تجارت مواردی را تعیین کردند و امروز به صاحبان کالا
اعلام می شود که چگونه کالاهای شان وارد کشور خواهد شد. باید مطمئن باشیم در روزهای آینده این چهار میلیون تن کالای

اساسی وارد کشور شود که حرکت خوبی برای بازار و منابع ماست.

رییس جمهور همچنین بیان کرد: از طرفی در گمرکات کالاهایی هستند که اساسی نیستند ولی برای تولید به آن ها نیاز داریم و
یا تجهیزات هستند که در این زمینه هم قرار شد وزارت صنعت، معدن و تجارت لیست کالاهای ضروری را مشخص کند تا این
ها هم از گمرکات آزاد شوند. درباره کالاهای روی کشتی هم بحث هایی شد که با توجه به تصمیماتی که گرفته شد در کل اتفاق

خوبی در گمرکات و خالی شدن آنها خواهد افتاد همچنین دو قدم مهم هم برای تخلیه بنادر در دسترس قرار گرفتند.

0 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

http://tebyan-tabriz.ir/News/191843/

